
 

 

 

Skolebestyrelsesmøde d. 19. november 2024 

Bangsbostrand-Gærum Skole 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Dagsordenen er godkendt. 

2. Velkommen og præsentation af Carina og Michael (20 min) 

Carina og Michael - god start. Ved at lære Bangsbostrand-Gærum Skole at 

kende. Ledelsesopgaverne er fordelt midlertidigt og justeres, når der er opnået 

større kendskab til organisationen. 

3. Konstituering af ny skolebestyrelsesformandsskab – formandskab og 

næstformandsskab formaliseres (10 min) 

Anne Louise Kristensen – bekræftes som formand. Tina Marie Q. Halgaard – 

vælges som næstformand. Ønsker for nuværende periode ikke at stille op som 

formand, hvis denne mulighed opstår. 

4. Nyt fra elevrådet (10 min) 

Afbud fra begge repræsentanter – punktet udgår. 

5. Videre drøftelse af metode/model i forhold til evaluering af principper, 

der er revurderet og opdateret (60 min) 

Behandlede principper: hjemmearbejde, digital dannelse, mobilpolitik, 

meddelelsesbog. Et opmærksomhedspunkt: skolens hjemmeside opdateres i 

forhold til de færdigbehandlede principper, inden information sendes ud til alle 

forældre. 

Ønske om at det kommer ud at leve blandt forældre, elever og pædagogisk 

personale. 

De behandlede principper er præsenteret på skolens hjemmeside. Endvidere er 

principperne præsenteret for hele personalegruppen i forbindelse med 

skolebestyrelsens arbejde med dem samt præsenteret ved færdigbehandling. 

Skolebestyrelsen har tidligere deltaget på de første forældremøder og sammen 

med ledelsen og lærerne præsenteret principperne. Da der ikke altid er stor 

opbakning til forældremøderne, er det et opmærksomhedspunkt at 

informationsdele på anden vis, fx folder (for hvert princip), skole-hjem. 

Opfølgning samt evaluering af principperne – hvordan bliver de fulgt? Hvad 

fortæller det pædagogiske personale, eleverne/elevrådet, forældrerådet, 

klassespørgsmål fra bestyrelsen. Overvejelse - evalueringsdesign på tegn, fx 

hvert princip for sig selv, hvornår og hvor tit. 



 

 

 

 

 

 

Side 2/3 

En opmærksomhed på om principperne er præsenteret på Gærum Skole. Det 

kan for nogen være en større ændring for det pædagogiske personale og skal 

have lov til at blive arbejdet med kontinuerligt og grundigt. 

Skolebestyrelsen - evaluering af et princip kan afstedkomme revurdering og 

tilpasning af princippet. 

Anne Louise og Lene laver evalueringsdesign. Ledelsen reviderer skolens 

hjemmeside. 

6. Orientering om status på bustider og ringetider (5 min) 

Der er sendt ”hørings-mail” afsted til NT (cc. centerchef) i forhold til kommende 

skoleår. Derudover er skolen indkaldt til møde med NT i forhold til situationen i 

indeværende skoleår. 

De elever, der er berørt af bustiderne, er tilbudt at være i skolens SFO indtil 

kommende busafgang. Skolebestyrelsen orienteres på næste møde. 

7. Orientering om økonomi (30 min) 

Forbrugsprocenten er på ca. 80%. Det forventes et yderligere forbrug i 

indeværende skoleår grundet indsats i forhold til arbejdsmiljø. 

Derudover er der nogle renovationsmæssige udgifter på vej. 

Opmærksomhed på at tilbagemelding til økonomiafdelingen om det er ud fra 

forbrug eller over-/undertallige medarbejdere. 

Udsugningen i faglokalet HD er repareret. 

8. Orientering fra ledelsen – herunder blandt andet tanker for tættere 

inddragelse i strategiske processer. Orientering om projekt omkring 

forældresamarbejdet. Andet relevant (20 min) 

David Graae har afholdt oplæg for hele Frederikshavns kommunes 

pædagogiske personale. Oplægget omhandlede bl.a. et øget fokus på 

samarbejdet mellem skole og hjem – ”sæt anker”. 

Opfordring til at skolebestyrelsen er med til at udarbejde en ”ankerplads” evt. 

koblet sammen med et princip. 

Børnesynet arbejdes der med blandt det pædagogiske personale. Det er et 

børnesyn, som også kalder på, at der arbejdes med det i skolebestyrelsen i 

forhold til hele forældregruppen. 
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Ønske om at skolebestyrelsen og skolen samarbejder om en 

kommunikationsstrategi fremadrettet. En fælles fortælling/narrativ som en del 

af den kommunale skole som det naturlige skolevalg. 

9. Drøftelse af dialogmødet den 26.11.24 herunder eventuelle spørgsmål 

drøftes og formuleres – hvem deltager (20 min) 

Der er ikke rundsendt en dagsorden endnu. Så snart den kommer, sender 

Carina den rundt til alle. Skolebestyrelsen ærgrer sig over ikke at have 

mulighed for at forberede sig. 

Følgende deltager: Anne Louise, Jean, Søren, Carina. Ønsker flere at deltage, så 

giv besked til Carina. 

Anne Louise sender skolebestyrelsens spørgsmål til Carina som viderebringer 

dem. 

10. Evt. (5 min) 

Mødekadence – Carina og Anne Louise aftaler mødeindkaldelse.  

Opmærksom på at skolebestyrelsesmødet i december er ”juleafslutning” i 

forhold til forplejning.  

Ønske til punkter på kommende skolebestyrelsesmøder: 

• Lejrskole hvilken årgang, budget, politisk beslutning, evidens  

• Genbesøg princippet for overgang fra Gærum til Bangsbostrand 

• Genbesøg princippet for klassedannelse 

• Overgang fra børnehaveklasse til 1. klasse 

• Genbesøg princippet for undervisningens organisering 

 

 


